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Referat årsmøte Idrettsrådeti BergenpåAmaLie Skram vgs 6. juni 2024

(Idrettsrådet i Bergen = IRB heretter)

PagiarleAksnes (leder IRB), ønsket velkommen:

Han takket de frammøtte representanter fra stat! kommune / idrett og idrettsledere.

Stort engasjement innen idretten i Bergen. Store og små idretter. Gratis anlegg er viktig

og roste kommunen som har gjort en god jobb mtp å øke driftsstøtten til de klubbeide

anleggene ogutgifterved leie avtreningstid på private anlegg.

Anleggsituasjonen: Anlegg er viktig for å gi de unge et tilbud. Vi trenger anlegg og stor
takk til Trond Mohn i så måte som hjelper idretten.

Vi må fortsette å bygge anlegg.

Takket sine ansatte i IRB for fin måte å løse oppgavene på.

Snakket om daglig [eder, Roar Andersen sin avgang, IRB utlyser stillingen etter ferien og
en ny daglig [eder må da på plass i mai 2025.

Presenterte Erlend Hanstveit og ga ordet til ham.

Statssekretær i kulturdeprtementet,Erlend Hanstvft:

Takket for invitasjon, kjekt å komme hjem og møte kjentfolk. Hilste fra kultur- og
likestillingsminister, Lubna Jaffery.

Barn og unge skalfå delta i idrett. Det erførsteprioritet.

Jobber med en handlingsplan for deltagelse som skal gi like muligheter til deltakelse. To-
2 års Løpetid på planen.

Bergen er en foregangsby innen dette arbeidet. Systematisk arbeid innen bl.a

Aktivitetsguideprosjektet og lave kontingenter, gratis lån av utstyr.

286 millioner overføres til idretten av spillemidlenes overskudd, anlegg økes med 180
mill. Ventetiden på spillemidlene blir litt redusert

50 idrettslag fikk ekstramidler fra IRB

Høring om spillemiddelordningen starter snart. Oppfordrer idretten til å svare på denne.
De anleggene som trenger det mest skal prioriteres.

Penger alene løser ikke alle problemer. Idrettslag er en viktig drivkraft til aktivitet i
nærmiljøet og vi behøver gode møteplasser, der man føle seg inkludert, inviter de som er
utenfor gang etter gang. Alle skal føle tilhørighet!



Idrettsbyråd ReirDirpnes,

Takket for invitasjonen, presenterer seg selv og sin idrettshistorie; fotball og deretter

fekting.

ldrettsbyen Bergen; ca.100 000 aktive i Bergen

Idretten er viktig for forebygging, den økende uro med ungdomskriminalitet ble trukket

frem.

Vil jobbe for gode rammevilkår for idretten. Kommunen har p.t. et netto underskudd på

170 mill. Kommunen må bruke mindre penger. Investeringsbudsjettet må ned.

Større trygghet for at de prosjektene som blir valgt gjennomføres.

Han nevnte noen anlegg på gang:

Bergen inkluderingssenter er nettopp åpnet, oppgradert basseng (erstatter

Landåshatlen), 3 gymsaler.

Idrettshall i Alvøen

Ny hall, Eidsvåg skole

Kunstgress Nymark,

Mathopen aktivitetshall.

Slåtthaug Arena ble nevnt spesielt.

9 seIer, 2 hockeyflater, turnhatl, friidrett, skøyteanlegg. Sak om lånegaranti løftes fram.

Områderegulering Slettebakken: Ligger ikke inne i kommunes planer foreløpig. Fremdrift

usikker.

Bjørnarhalten: under planlegging, Nordåsvannet: ro og padleanlegg, Søreide: 11-er bane

Laksevåghallen, Mindemyren flerbruksbygg, Storetveit baskethal.l osv

Driftstilskudd (som Dag Jarle også nevnte ble øket med 9 mill.kr. - klubbeide anlegg)

Dagiarle introduserer Håvard Holmefjord LorentzenogSverre Lunde Pedersen

Håvard Holmefjord Lorentzen og SverreudPdersesi

- «Styrerommene trenger kompetanse fra våre fremste utøvere»

Ny fase i livet for Håvard og SVerre nå etter innholdsrik internasjonal skøytekarriere.

- Fortalte om sine reiser / opplevelser i sin idrett og hvorfor de har valgt å engasjere

seg som trenere for Fana IL skøyter.

Sverre: Lang karriere. Siden 3-årsalderen. «tvunget» inn i skøyter i Fana via far og

sto rebror. Sterk kultur og tropp i Fana.



Håvard: Skøyter fra 8—årsalderen. Miljøet i Fana som har gjort atde har kommet så langt
som de har gjort. Trist at barn og ungdom ikke kan drive idrett på grunn av økonomi. Nå
vil de begge hjelpe til å prøve og løfte skøytemiljøet på nytt.

Begeistret for nytt aktivitetssenter hvis det kommer på Slåtthaug.

Louise Mohn:

Engasjert i å forbedre oppvekstmiljøet for barn.

Folk må snakke sammen på tvers av grenser. Idrettens voksne må ta ansvar.

Trenerne kan være barnets viktigste nærmeste, og kjenner ofte barnet bedre enn
foreldre.

Politiet sier det er stor økning i suicidale barn / ungdom, ungdomskriminaLitet, barna /
ungdommen debuterer i stadig yngre alder med alvorlig kriminalitet

Ber IRB støtte oppfordringen om at voksne må bruke meldingsplikt / aktivitetspl.ikt.

Vil lage miljøpl.akat, takket idretten for alt de gjør for barn og unge.

PanelsamtaLe

Statssekretær Erlend Hanstveit, Reidar Digranes, Holmefjord Lorentzen, Lunde
Pedersen og Louise Mohn

Erik Kubon_Halvorsen, ledet samtalen

Innledning: Idrettens samfunnsansvar.

E.H: snakker om idrettens betydning for ham som barn / ungdom. Viktig med samarbeid
med andre aktiviteter (korps, speideren, kor o.l.) som har aldersblanding / gode forbilder.
Pass på de som ikke er best, og. Mestringsarena for dem som ikke f. eks mestrer skole

Sverre / Håvard: Allsidighet og mestringsføtelse er viktige faktorer innen idrett. Å ha det
kjekt sammen er viktig. Snakket også om aldersblanding i skøyter.

Louise Mohn: Kjente til og nevnte at i basketmiljøet samarbeides det på tvers av klubber
ogjobbes aktivt med å være forbilder. Proffer underskriver på at de skal være
miljøarbeidere i klubben ved siden av idretten. Barn! unge lever i en digitalverden. Alle
voksne må innføre regler! konsekvenser. Barn / unge klarer ikke fordøye / forstå alt på
nettet. Vi må sette grenser.

Reidar: Viktig at idrettslagene har en bærekrattig økonomi. Dette skjer delvis gjennom
gratis anlegg /trening fra kommunen. Kommunen deler også ut stipend for ca 800 000 kr.

Sverre: Stipend har hjulpet mange utøvere som ikke ellers hadde hatt økonomisk
forutsetning forå drive idrett.

Erik Kubon Hatvorsen: Halvering av investering i idrettsanlegg. Burde ikke vi fått et
idretts og anleggsløft?



E.H: Jo! 2018 / 19 kunstig høy investering. Antall søknader øker. Folk tror de kan fi
realisert nye anlegg. Når rentenivået synker vil investeringene øke. Spillemidler er stor
inntekt. Legge idrett inn i statsbudsjett? Da konkurrere vi med skole, militær, helse...

Louise Mohn: Vi har ikke tid til å vente. Barn / unge sliter psykososiatt og må inn i idrett!
De møter stengte haUer, Ta ansvar for det vi ser skjer miljøet!

Reidar: Blir gjort mye innen idrett / anlegg, men må se det økonomiske. Er det ikke
penger så er det ikke penger. Penger kommer, men over tid.

Erik Kubon Hatvorsen: Momskompentasjon, bred enighet om at dette må økes. Hvorfor
skjer det ikke?

E.H: Enorm økning i ordningen. Vi jobber dag og natt for å få det til.

Erik Kubon Hatvorsen: øke tersketverdien på momskompensasjon?

E.H: Ordning økt med 20% årlig. Finansdepartementet (?) sier vi må finne andre måter å
løse dette på.

Dag JarLe: Utøverne vet mer om idretten enn styremedlemmer. Hvordan involverer vi de
som kan mest om idretten?

Håvard: Viktig at idrettslagenes styrer korter ned avstand mellom seg og utøverne.

Sverre: Styret må ut på feltet å se / og snakke med utøverne.

E.H: Brann leverer varene. Der holdes mange avfordums utøvere innen idretten etter de
har lagt opp! Utøvere inn i styrene.

Dag Jarle avslutter paneldebatten med å si at det er kjekt at alle parter kan snakke
sammen slik.

Deretter fikk alle i panetet blomster fra IRB.

(Man gikk i gang med det formelle Årsmøtet)



Sak i Konstituering av Årsmøte

A) kjen ni ngvhnkaWnig, sakliste onngsoiden

Vedtak Ble godkjent

B) Y1gavçJIrIgntog_referentei

\iecitai<: Erik Kubon Halvorsen ble valgt som rsmøtedirigent. Thomas
Lee ogRoarAndersen ble valgsom referenter

(Leder overtot dirigent klubben til Erik K Halvorsen)

C) Vigv2dIsoieï

Vedtak: Arthur Farestveit og Helene MyksvoU ble valgt

D) Godkjnniriav frem møtte de!egaiei
Roar Andersen gjennomgikk den utdelte oversikten med endringer etter
innregistrering og trakk spesielt også frem styreleder Nils R Sandal (kommet
langveis helt fra Byrkjelo) og Randi B Farnes fra Vestland 1K (sistnevnte nytilsatt
org.sjef for VIK)

ea Delegatene ble godkjent. (78 med stemmerett)

Sak 2 Behandle Årsmeldingen

Det var få kommentarer under gjennomgangen av årsmeldingen, men Side 7: Lim, håper
at det kan føres videre og Side 10: Aktivitetsguide var positivt nevnt av Statssekretær.

0% sykefravær, økt stillingene til Sandrino og Thomas, IRB har forvaltet ordningen

tilskudd til idrettslag.

disse punktene ble fremhevet av dirigenten

det ble deretter gjort slikt enstemmig:

Vedtak: Idrettsrådets Årsmelding 2023 ble godkjent



Sak 3 Anteggsoversikter

IRBs daglige leder tilføyde idrettshaU på Mjølkeråen skole

Anleggssituasjonen. Roar redegjorde om at fm at IRB / Vestland 11< flytter ut fra Idrettens

hus og midlertidig over til Fjøsanger og det som var «Fordhuset»bort. Deretter er

meningen og stekt ønsket å flytte permanent til Krohnsminde og nytt «Idrettens hus» og

at det kan også uttøse realiseringen av idrettssaler både for kampsport, bedre forhold for

Ny-Krohnborg IL og Bergen Rugbyklubb

Spørsmål målfra salen ved Benedicte Næss (leder av turnkretsen) om at turnkasse på

Slettebakken skal erstattes.

Roar Andersen, (IRB) svarte at Turnkassen skal rives pga gift i bakken. Mening at den skal

erstattes før den rives.

ae_oedicteNss fremhevet også den store økningen i medlemsmasse og at også

Laksevåg området må prioriteres.

EiLsfthethSelvik_Nielsen fra_Salhus Turn: Hallen vært inn og ut av lister siden 2000.

Spaden må settes i jorden! Ikke bare hall, gymarena for ungdomstrinnet til Mjølkeråen.

Har ikke gymsal! Halve trinnet har kroppsøving i dag i en liten gymnastikksal, andre

halvdel må være ute eller i et bomberom.

Det dukker stadig opp nye haller! Er det sånn at de kommer foran de som har vært lenge

på listen og nevnte bLa. Mathopen.

Roar Andersen (IRB): Var i Mathopen før pandemien kom og der var det forferdelige

forhold i garderobene. Kommunen måtte gjøre noe i Mathopen. Ellers hadde det blitt

stengt, men kjenner ikke til. hvorfor eventuelt arbeidene er blitt utvidet og mye dyrere enn

det vi så for oss.

Vestland 1K, Nils R Sandal viste til Idrettsrådets visjon om å være en positiv og

inkluderende by og da er det viktig å ha nok idrettsanlegg. Nevnte at de hadde nylig vært i

Ålesund på en (edersamting i NIF og der hadde forslagene til ny spillemiddelordning vært

oppe til debatt. Viktig signal her i kveld om at staten vilvære med på dialog. Vil ikke inn

på statsbudsjettet. Blir en kamp! Vestland fylke har p.t. det største etterstepet av

spitlemidler (3 år).

Hele idretts-Norge må snakke med en stemme. Idrettsrådet jobber godt mot

kommunen. Vestland 1K ønsker å fortsette tett samarbeid med IRB og spesielt viktig ifm

høringen om spi(lemidler at vi forhåpentligvis kan påvirke innretningen av de til det

bedre. Høring om spillemidler kommer nå.

Han trakk også frem den positive starten av dagens årsmøte. Malfor fremtiden? Må få

lage møteplasser og holde kontingenter nede.



Asleiøssang(Svkl. Delfana): Bekymringsmelding ang svømmeundervisning. Basseng
stengt. Sikre integrering I pog forhindre utenforskap. Oppfordrer IRB til å jobbe mer med
svømmeundervisning.

ffl_M_triai.ig,fyJflngen BowJing. Trenger hall. Bowlingspiller bruker 5000 kr i mnd.
Turnering, egentrening. Har Kokstad og Vestkanten. Vestkanten vil ikke ha mer enn 2 lag.
De har måttet si nei takk til at Døves 1K får begynne med bowungfordi det ikke er nok
tilgjengelig tid! haller.

rit1itheOftedal fra Bergen Vest svømmeklubb opplever at mister bassengtid og får da
fratall i medlemsmassen. ønsker fLere basseng i Bergen.

Ronny Nilsen. Bergen storm. Lurte på hva skjer mht utbedring av garderobeantegg på
Varden. Skulle begynne å bygge, fikk arbeidstegninger, men nå skjer det ingenting. Flere
tusen barn på Varden og kun to garderober. Kun liten bod tiL amerikansk fotball (som
trenger plass!) Vær så snill å bygg nytt garderobeanlegg på Varden!

Roa’d Brun Hansen: Roste paneldebatten, han representererÅsane arena. Dundrende
suksess. 250 idrettsarrangement i fjor. Bredt spekter. 750 mill kostnad for å bygges.
Idrettsanlegg er viktig for å forebygge i alle aldersgrupper

Mindre teknikaliteter, få mer handling! De opplever i Åsene nå godt miljø og engasjement
pga det nye anlegget!

Oppfordret IRB tiL å se på Dokken. 11-er bane. Har kun to
baner i Bergen sentrum. ønsker også hall i det området. Må alltid minne kommunen på
hvor viktig det er med idrettsanlegg i forbindelse med utbyggingen av nye områder.

LisMQbn: Viktig å ansvarliggjøring av politikere ifm hvor niye det haster å få gjort mer
hallbygging, barn! ungdom dør og slik vilvi ikke ha det.

VEDIAiÇ Avsnitt om anlegg ble tatt til orientering

Sak 4 Behandle revidert regnskap

Daglig leder redegjorde for regnskapet. Det kom ikke spørsmål

LEDTAK: Årsmøte godkjente enstemmig det reviderte regnskapet

Sak 5 Arbeidsprogram

Arbeidsprogram. Langsiktig. Ingen endringer i denne perioden. Forslaget skal behandles
ifølge lov ifølge Kubon.

Fana IL ved Karl Ambie forslo åjustere ordlyd i avsnitt om strategi og fikk årsmøte med
på det slik at det avsnittet da blir således:



«Oppnå full forståelse for at fysisk aktivitet gjennom en åpen og inkluderende idrett

er en viktig samfunnsfaktor for bedre folkehelse og en viktig møteplass og sosial

arena»

Qskaiiaiirj3Sii fikk lagt inn følgende formulering i arbeidsprogrammet til. IRB: IRB vil

arbeide for «tettere samarbeid mellom IRB og studentene».

Sak 6: LAM

Roar Andersen (IRB) redegjorde for den historiske utviklingen av kriteriene. Enighet om

grunnstøtte. Solidarisk med mindre idretter. NIF vedtok i fjor på tinget sitt at, som en

prøveordning, innføres at Idrettsråd kan innstille inntil 5% av LAM som en administrativ

støtte til organisasjonen.

Andre som hadde ordet var: Hildur Straume (kontrollkomitéen, Dag i Aksnes (leder i

IRB), Marit østervold (Daglig leder i IL Gneist), Anders Hovden(Ansatt i IRB) og Peder

Fjellmyr (BSI,volleybal.l)

Daglig leder informerte om at tilskuddsordningen kun omfatter idrettslag som har Lokal

aktivitet for unge under 20 år

vÅrsmøtet støttet fremlagt forslag, enstemmig

Nemlig at:

1- alle berettigede lag får 7000 kr som grunnstøtte

2- Lag som av strukturelle årsaker ikke er eller kan bli masseidrett (eksempelvis,

kajakk, roing, seiling, bryting, boksing, judo, fekting, stup, bordtennis, bowling,

bueskyting m.fl.) får 12000 kr i grunnstøtte

3- IL som gir tilbud til mennesker med nedsatt funksjonsevne får 15000 kr i

grunnstøtte.

4- IRB kan få inntil 5% av LAM i sin kommune, da kan IRB ikke kreve kontingent fra

sine IL.
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Sak 7: Innkomne forsLag

Til årets årsmøte var innkommet 2 forslag et fra Puddefjorden kajakklubb og et fra Sa(hus
T&I L

Fors1agi

Morteri Hansen / Puddefjorden kajakklubb redgjorde for bakgrunnen for sitt forslag med
mangel på garderober etc.! møterom. Mangler klubbhus. Store behov for Lokaler. To
vedtak: ktubbtokaler prioriteres på IRB sine lister, sikre dem klubblokaLer i tråd med
kommunens Lover (?)

IRBs innstiLLing var å støtte forsLaget som vi ser kan føre tiL okt padLeaktivitet i
sentrum som IRB anser som positivt

Eoig2)

Elisabeth Selvik Nielsen repr Salhus Turn og idrettslag og motiverte for deres forslag om
å utvidet sesongen i skolenes gymsater for de idrettslagene som ønsker det.

IRBs innstilLing var også å støtte forslaget av samme grunn da vi ser det vil medføre
økt idrettsaktivitet

IRB vil kontakte kommunen om begge disse saken ogÅrsmøtets standpunkt om å støtte
forsLage ne

Friskis & Svettis ved: Sonia Håland tok også ordet til forslag nr.2 og støttet helhjertet opp
om et sLikt behov

VEDTAK: Årsmøtet støttet begge de fremlagte forslagene, enstemmig

Sak 8: Budsjett

Budsjett sto på side 36 i Årsmeldingen, daglig leder ga en veldig kort briefing og da det
ikke kom spørsmål ble det tatt til behandling og fattet slikt:

Meiitak Fremlagt budsjett for 2024 ble enstemmig godkjent

Sak9Vaigav nytt styre,içntroLL/- ogvatgkomité

Gunnar W Ramsdal er Leder for vatgkomiteen og han presenterte dens innstilling og som
kjent alle kan ikke bli valgt man må skjele til både kjønnsfordeling, bydeler, idretter og
valgkomiteen har også lagt vekt på kontinuitet.

Han startet med va[g av leder hvor dagens leder, Dag Jarle Aksnes hadde sagt seg positiv
til å ta gjenvalg for 2 år

VaLgkomiteen hadde innstilt Dag Jarle Aksnes til gjenvaLg,



VEDTAK: Dag Jarle Aksnes ble gjenvalgt ved akklamasjon

Deretter ble følgende innstilte styremedlemmer presentert og stemt over samtidig, det
vil da si:

Janne Gro Nyheim Rasmussen (Arna SLIK)

Atle Ringheim (Njørd-ro og klajakklubb

Camilla H H Farestveit (Bergen Skøyteklubb, opprykk fra vara)

Kent Trieu Nguyen ungdomsrepresentante (BSI, opprykk fra vara)

VEDTAK: Alle ble valgt v akklamasjon inn som styremedlemmer for 2 år.

Vara medlemmene velges for i årslikat alle erpå valgårligog følgende innstilte
varamedlemmer ble presentert og stemt over samtidig, det vil da si:

Erlend Sunde (Bergen K(atreklubb)

Geir Eikenes (ny fra Utriken BBK)

Alesia EmiUanus: ny ungd. Rep fra Bergen Vest IL

Cecilie Kjærland Holm (Sereide IL)

VEDTAK: Alle ble valgt v akkiamasjon som IRBs varamedlemmer for i år

KontrotlutvaLget ønsket gjenvaLg og ble enstemmig gjenvalgt

Valg av ny vaLgkomité ble presentert av IRBs styre og følgende ble vaLgt

Arild Hovland,leder, Medlemmer: Gunn H Knudsen og CunnarW Ramsdal

(styret fikk fullmakt til å oppnevne i .vararepresentant til va[gkomiteen)

Sak 10: Tilsetting av revisor.

Ola T Gimnes / Anne Brit Lund ble gjenvalgt



Dirigenten Erik Kubon Halvorsen avsluttet med å gi ordet til gjenvalgt leder Dag Jarle
Aksnes som igjen takket dirigenten for godt ledet årsmøte og han avsluttet med å rose
ordene fra Mohn om at vi må skynde oss.

Roer Andersen takket hele styret som fikk blomster og Trond Erik Mikkelsen Som nå går
ut etter 25 år i styret fikk ekstra stor blornst og takk og vil bli invitert ti en avs’utning
sene re.

Thornas Lee Roar Andersen

i)

rent

Arthur Farestveit

Desisor


